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Základní organizace Českého zahrádkářského svazu – Trutnov - Kryblice 

 

Zápis z konference ZO ČZS Trutnov – Kryblice 

 

Datum konání :  21. září 20209 

Přítomni :           dle prezenční listiny 

Hosté :               0 

 

Místopředseda př. Klejna přivítal přítomné delegáty ve vlastních prostorách ZO a za 
zvláštních hygienických podmínek (roušky, k dispozici dezinfekce) a seznámil je  
s následujícím programem: 

1. Zahájení 

2. Volba volební a mandátové komise 

3. Zpráva o činnosti za rok 2019 

4. Zpráva o hospodaření za r. 2019 a návrh rozpočtu na r. 2020 

5. Zpráva revizní komise za r. 2019 

6. Zpráva o činnosti dílenské komise za r. 2019 a plán na rok 2020 

7. Volba delegátů na konferenci územní rady ČZS a zároveň odhlasování změny 
člena územního sdružení – místo př. Munzara př. Vysoudilová  

8. Zpráva o plnění unesení na rok  2019 

9. Návrh změn v osadním řádu 

10. Diskuse 

11. Zpráva volební a mandátové komise 

12. Návrh na usnesení na rok 2020 

13. Závěr 

 

1. Zahájení  

Místopředseda př. Klejna zahájil jednání konference ZO ČZS 

2. Volba  mandátové a volební komise 

Př. Klejna přednesl návrh na složení volební a mandátové  komise. 

ve složení př. Vysoudilová, Kábrtová a Jaroš. Komise  byla jednomyslně  
schválena. 

3. Zpráva o činnosti za rok 2019 

Zprávu o činnosti přednesl  předseda ZO ČZS př. Kamberský.  

Zpráva o činnosti ZO ČZS za rok 2019  je přílohou zápisu. 
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4. Zpráva o hospodaření za rok 2019 a návrh rozpočtu na rok 2020 

Zprávu o hospodaření ZO za rok 2019 a návrh na rozpočet roku 2020 
přednesla  pokladní ZO ČZS př. Gojdášová.  

5. Zpráva revizní komise 

Zprávu o provedené kontrole hospodaření s finančními prostředky za rok 2019  
přednesla předsedkyně revizní komise př. Ing.Nálevková. Revizní komise 
neshledala žádné chyby, nebo jiná pochybení ve způsobu vedení účetnictví a 
jeho vykazování.  

Zpráva z provedené kontroly hospodaření za rok 2019 je přílohou  zápisu. 

6. Zpráva o činnosti dílenské komise za rok 2019 a návrh plánu na rok 2020 

Zprávu o činnosti dílenské komise přednesl předseda dílenské komise 

 př. Míčka P..  

Zpráva o činnosti dílenské komise a návrh plánu na rok 2020 jsou přílohou 
originál zápisu. 

7. Volba delegátů na konferenci ÚR ČZS 

Na konferenci ÚR ČZS byli přítomnými delegáty jednomyslně zvoleny př. 
Miloslava Gojdášová, Blanka Vysoudilová  a  Miroslava Jezdinská. 

Jednomyslně byla také zvolena př. Vysoudilová Blanka jako nový člen 
Územního sdružení ČZS Trutnov, místo př. Munzara.  

8. Zpráva o plnění usnesení na rok 2019 

Místopředseda ZO př. Klejna provedl zhodnocení usnesení na rok 2019 – bylo 
plněno 

9. Návrh změn v osadním řádu 

Navrhované změny v osadním řádu byly již projednány na jednotlivých 
členských schůzích a i tam byly schváleny.  

Delegáti navrhované změny schválili, 1 se zdržel hlasování.  

10. Diskuse  

-   př. Jašková os. B – navrhla konání příštích členských schůzí a konference opět 
v hospodářské budově, tím uspoříme za pronájem sálu v době konání schůzí. Dále 
upozornila na odcizení šroubů u branky na os. B a nutnost nové vývěsní skříňky, 
vznesla dotaz kam s posekanou trávou. 

Odpověď: výbor souhlasí, aby se členské schůze, konference a pod konaly v naší 
hospodářské budově. Proto jsme tuto konferenci svolali do hospodářské budovy, 
aby členové ZO tyto prostory měli možnost vidět. Je zapotřebí určitá rekonstrukce 
stropu a el. rozvodů (viz zpráva předsedy ZO) a zároveň bychom museli posunout 
termín konání schůzí na pozdější termín. Požadavky na materiál vč. nové skříňky 
bereme na vědomí a zajistíme. Posekanou trávu ani jiné byť ekologické odpady se 

nesmí vyvážet za plot osady. Řešením jsou komposty, případ. odvoz na sběrný 
dvůr nebo do biologických kontejnerů ve městě. 
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- Př. Hladíková osada A2 – upozornila na přerostlé stromy v horní části osady A2 
(zahrádkáři, kteří mají v této části své parcely se obávají hlavně o své zdraví, ale i 
majetek, především při silných poryvech větru). Dále vznesla požadavek na opravu 

plotu v horní části osady. Zároveň upozornila na špatné parkování některých 
bezohledných zahrádkářů. 

Odpověď: výbor se písemně obrátí na majitele zmíněného lesního pozemku a 
požádá jej o kontrolu stavu vzrostlých stromů a příp. nápravu. Co se týče 
požadavku na plot, není  problém. Plot máme v současné době nakoupený. Pokud 

budou k dispozici brigádníci (práce jim bude proplacena), může být plot vyměněn. 

- př. Kábrtová osada A2 – upozornila na zvýšený výskyt potkanů a krys 
v zahrádkářské osadě. 

Odpověď: obrátíme se na deratizátora o radu, jak postupovat při hubení potkanů a 
krys, příp. objednáme deratizaci. 

- př. Svatá osada B – upozornila na výskyt jezevce v osadě. 

Odpověď: výskyt jezevce jsme již řešili na výborových schůzích. Obrátili jsme se na 

myslivce o pomoc. Problém je v tom, že jezevec je chráněný a tudíž nepřipadá 
v úvahu odstřel. Doporučili pouze odchyt do nastražené pasti. 

- př. Kulman osada A2 – navrhl zavedení jednosměrného provozu na osadě A2 

Odpověď: proběhla rozsáhlá diskuze ohledně tohoto návrhu. Někteří delegáti byli 

pro, jiní proti. Vzhledem k tomu, že na konferenci byla přítomna zhruba desetina 
členů osady, bylo navrženo, aby tento návrh byl projednán na příští členské schůzi 

osady A2, aby se k tomuto návrhu mohlo vyjádřit více členů. 

- př.Braunová oada B – upozornila na otevřenou bránu 

Odpověď: brána je otevřená na základě spínacích hodin. Během léta 9-21 hodin. 

Vzhledem k tomu, že v současné době se stmívá mnohem dříve, objednali jsme již 

seřízení, tj. aby se brána uzavírala již v 17 hodin.. Mimo tuto dobu bude opět na 
tlačítko. Tím, že  je brána během dne otevřená nedochází k nadměrnému 

opotřebování el. písnic a zároveň dochází k úspoře el. energie.            

11. Zpráva mandátové a volební komise 

Mandátová a volební komise konstatuje, že Konference je dle nových Stanov 
ČZS  usnášeníschopná.  

 

12. Návrh na unesení na rok 2020 

 

a) delegáti berou na vědomí : 

- zprávu o činnosti ZO za rok 2019 

- zprávu o činnosti dílenské komise za rok 2019 

-  

b) delegáti schvalují 
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- zprávu o hospodaření za rok 2019 a návrh rozpočtu na rok 2020  

- zprávu revizní komise  

- plán práce dílenské komise na rok 2020 

- hodnocení plnění usnesení za rok 2019 

- změny v osadním řádu 

Zprávu o hospodaření, revizní zprávu a hodnocení usnesení za rok 
2019 delegáti schválili, 1 se zdržel hlasování (v r. 2019 nebyl členem 
ZO). 

Změny v osadním řádu delegáti schválili, 1 se zdržel hlasování. 

 

 

c) delegáti ukládají 

- pravidelně 1 x za čtvrtletí projednávat v hlavním výboru plnění 
schváleného rozpočtu.                                                 O: pokladní ZO 

- připravit řešení svozu šrotu, trávy apod. z osad           

                                                                                O:  hlavní výbor 

                                                                                 T: čl. schůze 2021  

- oprava hospodářské budovy                              O: hlavní výbor 

-                                                                             T: 30.4.2021                                                                                                         

- předsedům osadních výborů sledovat nadále plnění osadního řádu a 
jeho porušení včas a řádně řešit 

                                                                           O: předsedové osad 

                                                                            T: průběžně 

d) hlavní úkoly do dalšího volebního období 

- nadále pokračovat v postupné opravě cest v osadách 

                                                                                 O: hlavní výbor                                                                 

                                                                         

 

             Usnesení z konference ZO ČZS bylo přítomnými delegáty jednomyslně  

             schváleno. 

13.  Závěr 

 

Místopředseda př. Klejna ukončil konferenci a všem delegátům poděkoval za 
účast. 

 

 

Zapsala : Miloslava Gojdášová 


